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Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. április 07-én 

               17.00 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester 

Dombi Norbert   képviselő 

Farkas László    képviselő 

Miskolczi Ferenc    képviselő  

Nagy Zsolt     képviselő (17,07 órától) 

Pintér Csaba     képviselő 

 

Szabóné Czifra Melinda  jegyző  

 

   

A jegyzőkönyvet Kovács Szilvia vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai rendkívüli testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 4 képviselő és a polgármester, összesen 5 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Ismertetem a javasolt napirendet. (Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi 

javaslatot).  

Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Hozzájárulás Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a személyes 

gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról szóló új önkormányzati 

rendelete megalkotásához (72/2016.)  

2.) Megállapodás jogi segítségnyújtó tevékenység finanszírozása tárgyában (73/2016.) 

3.) Várpalota Kistérség Többcélú Társulása Többcélú Társulási Megállapodásának módosítása 

(74/2016.) 

4.) Pályázat az MLSZ Országos Pályaépítési Program X. ütemére (75/2016.) 

5.) Tájékoztató pályázati lehetőségről 
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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Hozzájárulás Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a személyes 

gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról szóló új önkormányzati 

rendelete megalkotásához (száma: 72/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Minden évben kapunk ilyen felkérést, Várpalotának, mint a 

gesztortelepülésnek - aki több település ellátását biztosítja, - kell megalkotnia a rendeletet, hogy 

a térségi és a települési ellátás díját megállapítsa. Ehhez nekünk, mint igénybevevő társulási 

tagnak is hozzá kell járulnunk. Az anyaggal kapcsolatban van valakinek kérdése?  

 

 

17.02 órakor Miskolczi Ferenc képviselő kiment az ülésteremből.  

A képviselők létszáma 4 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Farkas László képviselő: Észrevettem, hogy a tavalyihoz képest a díj jelentősen csökkent. 

Miért van ez? 

 

Horváth Éva polgármester: Azért, mert az önköltség csökkent. Nem volt benne karbantartás, 

olyan, ami az önköltségbe beleszámít. Ez nekem is szemet szúrt, de a költségeknél az a rész, 

amit tavaly csináltak és be volt ütemezve, az mind az önköltség része lesz. Érdekes, de ha ez 

így van, akkor jó. 

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

151/2016.(IV.7.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 

személyes gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról 

szóló rendelet-tervezetét. 

 

A jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 5. § (1a) bekezdése 

szerinti feladatkörében eljárva Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 

Képviselő-testülete hozzájárul, hogy Várpalota Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete a rendelet-tervezet szerinti rendeletet megalkossa. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy e határozatot Várpalota város 

polgármestere részére küldje meg.  

 

Határidő: 2016. április 11. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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2.) Megállapodás jogi segítségnyújtó tevékenység finanszírozása tárgyában 

 (száma: 73/2016.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Ez is minden évben elénk kerül. A társulás foglalkoztat egy 

jogászt, illetve szerződése van vele. Ebben az órában állapodtak meg, ebből Pétfürdőnek havi 

egyszer 2 óra jár. Van valakinek kérdése? (Nem volt.) 

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

152/2016.(IV.7.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

jóváhagyja Várpalota Kistérség Többcélú Társulás és az 

Önkormányzat között a jogi segítségnyújtó tevékenység ellátása és 

finanszírozása tárgyában kötendő 2016. évi megállapodást, egyben 

felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására. 

 

2. A megállapodás jelen határozat mellékletét képezi. 

 

3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a megállapodás 

elfogadásáról Várpalota Kistérség Többcélú Társulását értesítse. 

 

Határidő: megállapodás megkötésére: települési határozatok elfogadása 

után azonnal 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

17.05 órakor Miskolczi Ferenc képviselő visszaérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 5 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

3.) Várpalota Kistérség Többcélú Társulása Többcélú Társulási Megállapodásának 

módosítása 

 (száma: 74/2016.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Nem írtam új előterjesztést, egy az egyben Várpalota 

polgármesterének az előterjesztését csatoltam. Ebben le van írva, hogy mi miatt kell 

módosítani. Nekünk is sok mindent módosítani kellett, Alapító okirattól kezdve mindent, mert 

ezek a számozások, megnevezések indokolták. Különösebben más változás nincsen. Kérdés, 

vélemény? (Nem volt.) 

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 



 4 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

153/2016.(IV.7.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Várpalota Kistérség Többcélú Társulása Többcélú Társulási 

Megállapodását az alábbiak szerint módosítja: 

 

A Társulási Megállapodás III. 2/1. Szociális ellátás feladatai pontjában 

Térségi feladatok: 

 

„4. Gondozási, családsegítő szolgálatok szakmai tevékenységének térségi 

összehangolása, segítő, szakemberek közös foglalkoztatása, kistérségi 

szintű tárgyi feltételek kialakítása.” 

 

A Társulási Megállapodás III. 2/3. Család-, gyermek- és ifjúságvédelmi 

feladatok, szolgáltatások pontjában Térségi feladatok: 

 

„2. Várpalota, Ősi, Öskü, Tés és Jásd településeken a Térségi Népjóléti 

Gondozási Központon keresztül közösen biztosítja a család- és 

gyermekjóléti szolgáltatásokat – a külön megállapodásokban foglaltak 

szerint – egyes gyermekjóléti alapellátásokat, illetve szervezi a térségen 

belül és kívül máshol igénybe vehető szolgáltatásokhoz való hozzájutást.” 

 

A Társulási Megállapodás XII/3/1. és XII/3/3. számú mellékletei helyébe 

jelen határozat mellékletét képező, módosított tartalmú 1. és 2. számú 

mellékletek lépjenek. 

 

2. Az egységes szerkezetű Többcélú Társulási Megállapodás jelen 

határozat 3. számú mellékletét képezi, amelyet a Képviselő-testület 

jóváhagy, egyben felhatalmazza a polgármestert a Többcélú Társulási 

Megállapodás aláírására. 

 

3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a módosítás 

elfogadásával kapcsolatosan a további szükséges intézkedéseket tegye 

meg. 

 

Határidő: 2016. április 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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4.) Pályázat az MLSZ Országos Pályaépítési Program X. ütemére 

 (száma: 75/2016.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Megküldték a pontos kiírást, máshogy van, mint ahogy 

gondoltuk. 

Átadom a szót Pintér Csaba képviselőnek, mondja el, hogy mit tárgyalt személyesen, és milyen 

tanácsot kapott a kiírótól. Úgy tűnik, ha most beadnánk a pályázatot, az nem lenne nyerő, mert 

sok mindenben ütközik a kiírással.  

 

 

17.05 órakor Nagy Zsolt képviselő megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Pintér Csaba képviselő: Jelen kiírás és az útmutató alapján, mint önkormányzat nem tudnánk 

pályázni. Egyetlen egy és igazából a legfontosabb dolog miatt, ez pedig a terület. Ugyanis a 

kiírás és az útmutató azt mondja, hogy az ingatlan, amire a pályát építeni kívánjuk, nem lehet 

sportszervezet tulajdona. Jelen esetben az úttörőpálya a sportszervezet tulajdonában van, a 

PMTE területén található. Több lehetőség is van. Az egyik az, hogy nem pályázunk, és majd 

rendezzük a létesítmény-viszonyokat, és majd az év végén illetve a harmadik negyedévben 

ugyanez a pályázat kiírásra kerül még egyszer, és akkor pályázunk. A másik lehetőség, hogy 

esetleg keresünk új területet, de én úgy gondolom, hogy ennél alkalmasabb terület jelen 

pillanatban nincsen. A harmadik, ami még kézenfekvő lehetőség – pontosan azért nem 

pályázhat önkormányzat sportszervezet tulajdonában lévő területre, mert a sportszervezeteknek 

külön pályázat van – tehát a harmadik lehetőség az, hogy esetleg a PMTE pályáz. Jelen 

pillanatban ezek a lehetőségeink vannak. Ez a pályázati útmutató nagyon megköti a kezünket. 

Közben beszéltem a jegyző asszonnyal, és eszembe jutott, hogy van olyan kitétele is a kiírásnak, 

hogy csak 5.000 fő feletti település pályázhat. Ez tulajdonképpen kiküszöbölhető egy 

megállapodással, mint ami a nagypályánál is történt, hogy a kistérséggel megállapodást kötünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Javaslod, hogy vonjuk vissza az előterjesztést, és pályázunk a 

második félévben?  

 

Pintér Csaba képviselő: Vagy a sportszervezetekére pályázunk, vagy pedig rendezzük a 

tulajdonviszonyokat a létesítménnyel kapcsolatban. 

 

Horváth Éva polgármester: Szóval azt javaslod, vonjuk vissza. Megmondom őszintén, eléggé 

felhúztuk magunkat, amikor elolvastuk az útmutatót. Több olyan kérdés volt, amit szóban is 

tisztázni kellett, mivel nem volt egyértelmű, és mindegyik kétséges volt, hogy beleférünk, vagy 

nem férünk bele. Aki akarja, megnézheti, itt van nálam a dokumentáció, alá is húztam benne 

ezeket. Nagyon faramucinak tűnt ez az egész. Én is azt mondom, hogy erről most per pillanat 

ne döntsünk, nézze meg a PMTE, hogy a sportszervezeteknek milyen TAO-s pályázat van 

kiírva, és próbáljon meg utánanézni, vagy ha az sem megy, akkor az év végéig rendezni kell a 

tulajdonviszonyokat, és a negyedik negyedévben az önkormányzat tud pályázni erre.  

 

Láng Géza alpolgármester: Az a véleményem, hogy pályázzunk most, és az iskolaudvaron 

legyen a pálya. Úgyis szándékunkban áll azt megcsinálni, most pedig van egy pályázati 

lehetőség. Éljünk vele, csináljuk meg a pályát.  
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Horváth Éva polgármester: Ezt nem tudom támogatni. 

 

Pintér Csaba képviselő: Ennek a pályázatnak vannak szakmai kritériumai is. Mivel az iskola 

területén épülne, nyilván azzal a céllal, hogy iskolások használják. De ez MLSZ által pályázati 

forrásból finanszírozott, ezért az iskolának fel kellene vállalni egy olyan szakmai programot, 

ami már a PMTE-nél fut. Nevezetesen az iskolának ki kellene dolgozni egy szakmai programot, 

a gyerekeket be kellene kapcsolni a Bozsik-rendszerbe, tehát külön az iskolának be kellene 

kapcsolódni az MLSZ Bozsik-rendszerébe. A gyerekeket – akikről a szakmai program szólna 

(ez 4 korosztályt érint) – rendszeresen versenyeztetni kellene, ellenkező esetben ugyanazok a 

kritériumok lennének, mint a többi pályázatnál, vissza kell fizetni a pályázati összeget. Nem 

tudom, hogy ezt az iskola fel tudná-e vállalni.  

 

Horváth Éva polgármester: Az MLSZ fenntartja magának a jogot, hogy bizonyos 

versenyeket, bajnokságokat ezen a pályán rendez. Az iskolának nincs meg a megfelelő 

infrastruktúrája: nincs melegvíz az öltözőben, nem lehet zuhanyozni. Ha idehozna 10 csapatot 

az MLSZ, akkor azoknak a csapatoknak az öltözési lehetőségét biztosítsa. A másik: az iskola 

és a gyerekek szempontjából azt az udvart, ahol mi a pályát meg akartuk csinálni, mi nemcsak 

futballsportra gondoltuk leburkolni, hanem ott labdázni lehessen, más sportágat is lehessen 

űzni, tornaórát lehessen tartani, mi így gondoltuk. Ezen a műfüves pályán nem lehet, ez erre 

alkalmatlan. Az iskolában nem minden gyerek futballozik. Van, aki kézilabdázni szeretne, 

kosarazni most már tudnak. A tornaórákat ezen a pályán nem lehet megtartani. Márpedig az 

iskolaudvar most még aszfaltos stádiumban is, egy lehetőség a tornaóra megtartására.  

 

Láng Géza alpolgármester: Annyit tudok mondani, hogy beszéltem az Ács Imrével, aki 

gondolom, felelősségteljesen mondta, hogy nekik szükségük van egy ilyen pályára, tehát 

mindenképpen jó lenne, ha az ott megépülne. Az egyéb feltételeket én nem tárgyaltam meg 

vele, senkivel az iskolából.  

 

Horváth Éva polgármester: Tökéletesen biztos vagyok abban, hogy ezt a programot 

kidolgozni, karban tartani az iskola személyi állománya nem képes.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Elnézést a késésért, nagyjából bekapcsolódtam a tárgyalásba. 

Iskolaudvarban létesítését semmiféleképpen nem tudom támogatni a felsorolt indokok alapján. 

Én is azt gondolom, hogy a kritériumokat az iskola jelen pillanatban nem képes teljesíteni. Ezt 

egyik pillanatról a másikra nem lehet létrehozni, nem lehet bekapcsolódni ebbe a programba, 

egyszerűen képtelenség. Az Ács Imre tanár úr véleményem szerint nem kifejezetten műfüves 

pályára gondolt, hanem egy multi-funkciós, műanyag borítású pályára, amit több mindenre 

lehet használni. Ez a műfüves pálya csak és kizárólag kispályás labdarúgásra szolgál.  

 

Láng Géza alpolgármester: Konkrétan erről a pályáról beszélt.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Szerintem reggelig vitatkozhatunk erről, másrészt nem tudom 

elképzelni ezt a pályát az iskola udvarán. Oda multi-funkciós pályát kellene kialakítani. Arról 

nem is beszélt polgármester asszony, hogy valamikor az iskolaudvart rendezvényekre is 

használják.  Nem tudom, hogy például egy gyereknapi rendezvényt egy műfüves pályán miként 

lehetne lebonyolítani. Egy kérdésem lenne, mert a késés miatt nem hallottam a magyarázatot. 

Most nem tudna a PMTE pályázni? Mondtad, hogy később pályázna. Nincsenek meg most a 

feltételek? 
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Pintér Csaba képviselő: Elvileg lehetne. Nem tudom, hogy ez most párhuzamosan ez a 

pályázat fut-e. Jelenleg csak az önkormányzatoké vagy a sportszervezeteké is, nem tudom. 

Utánanézünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Április 11-e a beadási határidő. Azt gondoltuk, hogy addigra 

minden összeáll.  

 

Pintér Csaba képviselő: Elvileg ez az egy kritériumon kívül minden megoldható lett volna, 

ami abban a pályázati útmutatóban van.  

 

Horváth Éva polgármester: Amire a legelső szóbeli információ az volt, hogy pályázhat az 

önkormányzat, ha megállapodást köt a PMTE-vel. De ez kiderült, hogy nem megy, tehát ezt az 

előterjesztést visszavonom. 

 

Farkas László képviselő: Szeretném megkapni a pályázati kiírást. Olyanról vitatkozunk, amit 

nem is ismerünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Április 4-én kaptuk meg a kiírást, addig meg sem csináltam az 

előterjesztést. Ennek megfelelően készült el. Holnap átküldjük az anyagot.  

 

 

 

Tájékoztatás  

Pétfürdő bemutatása Echo Tv 

 

 

Horváth Éva polgármester: Most kaptátok meg ezt az ismertetést, határozatot sem kell most 

hozni, egyelőre puhatolóznék, hogy láttok-e benne lehetőséget, fantáziát. A pénzt nem tudom, 

honnan fogom rá előteremteni, de ha úgy gondoljátok, hogy érdemes ezzel foglalkozni, akkor 

április 28-ára ezt az előterjesztést elkészítem.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ebből az anyagból nem derül ki, hogy miről van szó.  

 

Horváth Éva polgármester: Egyperces reklámlehetőségről. Pétfürdő, mint település 

bemutatása egy percben. Fényképekkel, nevezetességekkel. Ez nem politika. Végigmennek 

Pétfürdőn, és bemutatják. Egész nyáron játszanák, napi 1 percben.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nagyon szeretem az ilyesmit, örülök a lehetőségnek, meg annak, 

hogy egyáltalán ez a szándék megmutatkozik. Csak egyelőre nem tudom, hogy milyen célt 

szolgálna. Reklámozzuk Pétfürdőt, de milyen céllal? Hogy vagyunk? 

 

Horváth Éva polgármester: Hogy vagyunk, meg mik vannak Pétfürdőn.  

 

Dombi Norbert képviselő: De mit várunk el ettől az egésztől?  

 

Horváth Éva polgármester: Semmit. Csak bemutatjuk, hogy van Pétfürdő az országban.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ha lenne egy strandunk, egy jégpályánk, akkor azt mondanám, 

hogy még kétszer ennyit is boldogan fizetnék. De így, hogy nincs mit reklámozni, igazából nem 

értem.  
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Horváth Éva polgármester: Van szép tavunk, emlékhelyeink, épületeink, miért ne 

mutathatnánk be?  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem látom, hogy ennek mi a hozadéka.  

 

Horváth Éva polgármester: Az a hozadéka, hogy többen megismerik Pétfürdőt. Múlt héten 

volt az iskolának egy bűnmegelőzési programja, nagyon jól megszervezték. Aznap három 

helyen volt ilyen rendezvény: Sopronban, Budapesten és Pétfürdőn. Egy nagyon jó csapatot 

hoztak le, akik az egészet végignavigálták. Volt zene, konferansz, játék. A gyerekek egyáltalán 

nem unatkoztak. Utána beszélgettünk a stábbal, akik a levezetést végezték. Mondták, hogy 

rettenetesen el voltak keseredve, amikor felkérték őket, hogy ide jöjjenek. Azt sem tudták hol 

van. Elmondták, végigmentek a településen, milyen gyönyörű ez a település. Lehet, hogy ezt 

meglátja a tévében valaki, és megállapítja milyen szép település.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem értem, miért jönne ide valaki, azért mert megtudja a tévéből, 

hogy milyen szép Pétfürdő. 

 

Horváth Éva polgármester: Direktben biztos, hogy nem fog idejönni senki, de ha erre jár, 

akkor már van rá esély. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Elsőre én is érdekesnek tartottam.Az túlzás, hogy fantáziát látok benne, 

de nem kellene elvetni, még egy előterjesztést is megér. Be lehet mutatni egy települést úgy, 

hogy kiemeljük azokat a területeket, amelyekre büszkék vagyunk, és amelyek jók. Az, hogy 

most kézzel fogható hozadéka van-e a dolognak, úgy gondolom, totál indifferens. Ne az legyen, 

hogy aki már hallotta Pétfürdő nevét, annak egyből a Pétisó jusson eszébe, hanem maga a 

település.  

 

Horváth Éva polgármester: Vettem a lapot, csinálok ebből előterjesztést. Addigra lesz 

szerződés is. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ki lesz az, aki ezt leforgatja? Kinek a vezetése alatt fognak forgatni? Ki 

határozza meg, hogy mi szerepeljen a filmben? Mi az, amit kiemelünk?  

 

Horváth Éva polgármester: Kérek javaslatokat, hogy mi legyen a filmben, kérek javaslatokat, 

gyűjtsétek össze április 28-ára. Akkor kompletten összeáll.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ez a 100 alkalom, borzasztó soknak tűnik. Ugyanaz a film fog 

forogni. A 100 alkalom nagyon sok, az egy perc viszont nagyon kevés. Nekem ez a bajom ezzel. 

Két perc hasznosabb lenne. Egy települést nem lehet ilyen rövid idő alatt bemutatni.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérek további információkat és egy szerződéstervezetet. Ezt 

mellékelni fogom 28-án.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ehhez a filmhez fel lehet használni a Közösségi Ház filmjeit, képeit is.  

 

Farkas László képviselő: Én sem látom a hozadékát. Amit én látok, az az, hogy ennek a 

tévének bevétel kell, pénzforrás kell. Egy perc az semmi. Viszont más települések honlapját 

látva, ott nagyon szép kisfilmek vannak az adott településről. Régóta napirenden van 
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honlapunk. Mi van ezzel? Lesz? Nem lesz? Igenis kellene, itt az interneten ingyenesen mehetne 

a kisfilm, a Közösségi Ház meg tudná csinálni. Sokkal többen megnéznék.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A Laci ismét említette a hozadékot. Pont a Géza volt, amikor a tó körüli 

területet alakítottuk ki. Akkor azt mondta, hogy végzett-e már valaki erre vonatkozóan 

valamilyen gazdaságossági számítást, hogy milyen hozadékkal jár nekünk, és hogy éri meg 

nekünk. Én erre csak azt tudom mondani, hogy meg kell nézni azt a rengeteg embert, aki 

megfordul a tóparton nap, mint nap, amikor jó idő van. Én erre is ezt tudom mondani. Nem 

pénzbeli lesz a hozadéka, ha mégis lesz, akkor az már csak „hab a tónál.”  

 

Láng Géza alpolgármester: A tónál ilyet soha nem mondtam.  

 

Farkas László képviselő: Nem kaptam választ a honlappal kapcsolatban. Lesz? Nem lesz? 

Megállt az egész?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Pillanatnyilag megállt. Van egy testületi határozat, a 28-i 

testületi ülésre, amelyik ügyekben jegyző asszony volt a felelős, azokat összeállítom. Azt nem 

tudom, hogy abban az ügyiratban mi van.  

 

Dombi Norbert képviselő: Lenne néhány javaslatom, mert két hét múlva már lehet, hogy késő 

lesz. Szeretném kérni, hogy a következő testületi ülésen legyen beszámoló arról a házról, amit 

orvosi háznak néztünk ki. Mi vele a helyzet?  

Közösségi Házra van egy pályázat, Batári Anettel beszéltem ez ügyben. Arról is beszéljünk 28-

án.  

Mi a helyzet a tó feletti telekkel? Leveleztél a tulajdonossal. Mondjunk valamit azzal 

kapcsolatban is.  

Van két dolog, amiben te tudsz eljárni. A Liszt Ferenc utcában csináltunk egy BMX pályát. 

Azzal egy időben egy bekerített kis focipályát, egy grundot is készítettünk. Fiatal srácok 

megkerestek néhány nappal ezelőtt, hogy mit lehetne csinálni azzal a focipályával, mert az már 

minden, csak nem focipálya. Valahogyan karban kellene tartani, hogy ott használható focipálya 

legyen. 

 

Horváth Éva polgármester: Mit csináljunk abból a grundból? Füvesíteni azt nem érdemes.  

 

Farkas László képviselő: Ki kell gereblyézni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Az a baj, hogy ott már beton kemény a talaj. Tele van 

üvegcseréppel, szilánkkal. Valamit kezdeni kell vele.  

 

Horváth Éva polgármester: Beszélek a Pétkomm Kft-vel.  

 

Dombi Norbert képviselő: Szóltak, hogy a Liszt 14. mögötti játszótéren a hinták nagyon 

nyikorognak. 

 

Horváth Éva polgármester: Most lesznek felülvizsgálva a játszótereink.  

 

Farkas László képviselő: Ezt már szóvá tette a Gelencsér István, de azt a választ kapta, hogy 

meg lettek olajozva.  
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Horváth Éva polgármester: Folyamatosan javítjuk a játszóeszközöket. Két számlát már 

aláírtam, ami játszóeszköz javításáról szólt. Minden eszközt ellenőriznek.  

 

Farkas László képviselő: Csak papíron történik minden, a valóságban nem. Akkor az volt a 

válasz, hogy a Pétkomm Kft. megcsinálta. Közben pedig nem csinál semmit.  

 

 

17.30 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

             polgármester                                                  jegyző  

                   


